
ÇRealment tenim una farmaciola al bosc, ho hem de

recuperarÈ

Pep Mascar�s, d«Ullastret, �s l«impulsor de Tegust, empresa que crea

infusions 100% catalanes, amb plantes cultivades nom�s en territori

catal�, com la mariallu�sa de l«Empord�, la camamilla de Linyola o la menta

del Pirineu

ÇRealment tenim una farmaciola al bosc, ho hem de

recuperarÈ <br/>

La meva �via recollia ella mateixa les herbes. Per a vost�s �s una

sor t que no quedin dones aix�?

No hi ha dones aix� segurament perqu� tampoc es trobaria avui la

camamilla ni el roman� que es trobava abans amb facilitat, a tot

estirar potser una mica de farigola. Per� �s cer t, aquestes olors dÕherbes a mi tamb� mÕevoquen ca la meva �via.

Aquelles dones oblidades...

A Santa Coloma, per exemple, recollir les herbes i fer la rataf ia era cosa de les dones. Promoure aquestes

infusions �s una mena dÕhomenatge a aquelles �vies que ens han transm�s saviesa. I que consti que la gent

jove que ara sÕhi posa en sap molt.

El meu problema �s que ara sempre vinculo aquelles olors a la malaltia.

A mi tamb� em passa, per� �s que realment tenim una farmaciola al bosc, ho hem de recuperar. Si conegu�ssim

b� les propietats de les plantes potser no haur�em dÕanar tant a la farm�cia. Una altra cosa s�n els farsants que

prometen curar el c�ncer amb herbes, aquests ens fan m�s mal que b�. Ara podem disfrutar les infusions sense

estar malalts.

Catalanes, segons recalquen.



S�, amb herbes cultivades aqu�. Aix� de passada recuperem un paisatge. Tenim el clima, la gent i la terra per fer

excelálents infusions. Ens proposem aconseguir el que ja han aconseguit els vins, i que als restaurants hi hagi

infusions dÕaqu�. No com ara, que mires lÕetiqueta i sovint v�nen dÕEgipte o de la Xina.

Aix� estem?

Fins i tot hi ha empreses que compren les herbes a fora, les envasen aqu�, i despr�s expor ten. Per qu�, si

cultivant aqu� creem llocs de treball i millorem el paisatge? Hi ha molta feina a fer, per� a poc a poc hi haur� m�s

hect�rees de cultiu.

I aix� que els gironins estimem les herbes. Sor tia al diari que �s la prov�ncia on m�s marihuana es comissa.

Aquesta no la toquem, que �s ilálegal, si de cas tenim mariallu�sa. I aix� que hi ha qui fa infusions, de marihuana

(riu).

Per� s� que tenen infusi� de rataf ia. I si haig de conduir?

�s infusi� sense una sola gota dÕalcohol. De fet, jo he entrat al m�n de les infusions gr�cies a un negoci anterior

de rataf ies. Vaig crear la infusi� de rataf ia i em vaig adonar de la molta feina que hi havia per fer en aquest camp,

per� ning� tenia pebrots de posar-ho al mercat.

Els catalans hem de prendre tilála?

Mmm, millor maria.

No foti!



Em refereixo a mariallu�sa, que lÕanomenem maria (riu). �s un bon digestiu, aniria b� per empassar-nos segons

qu� ens hem dÕempassar. Cada infusi� t� el seu moment.
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